



Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道 榮神益人

**2018 – 2019 年度家長通告 (108A)**

**中二級海岸清潔義工服務**

各位親愛的家長：

為培養學生愛護環境的意識，以及保持海岸清潔，本校將與世界自然基金會協辦，為中二學生安排一次海岸清潔義工服務。活動詳情如下：

- 日期：2019年3月16日（星期六）  
海岸清潔地點：西貢小棕林海灘（二愛、二誠）和石澳後灘（二望、二信）  
集合時間及地點：上午8時30分於中二級各班課室  
解散時間及地點：下午1時正於本校操場  
活動內容：學生需協助清理灘上垃圾，並分類記錄所收集的垃圾，以助了解該處垃圾積聚的情況。  
服飾：本校體育服  
負責老師：楊國維老師、甄家志老師  
備註：本校將安排旅遊車接載學生，以及提供手套等所需物資，保障學生在清潔海岸時安全。

期望家長鼓勵貴子女積極參與，並請於 **01/02/2019 (五)或以前** 簽署本電子通告。  
如有任何疑問，請致電 2372 0033 與楊國維老師查詢。

祝  
主恩滿溢

基督教中國佈道會  
聖道迦南書院校長  
徐潮妹謹啟

二零一九年一月廿九日

回條

《有關中二級海岸清潔義工服務》

敬覆者：

本人已知悉家長通告 108A 有關中二級義工服務活動安排，並鼓勵子女積極參與。

此覆  
基督教中國佈道會  
聖道迦南書院校長

學生姓名： \_\_\_\_\_  
學生班別： \_\_\_\_\_ ( )  
家長簽署： \_\_\_\_\_  
家長姓名： \_\_\_\_\_  
簽署日期： \_\_\_\_\_



Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道 榮神益人

**2018-2019 Circular to Parents (108A)**  
**Matters on S.2 'Clean Shorelines' Voluntary Service**

29 January 2019

Dearest parents,

This school puts a great emphasis on both green education and civic education. To raise students' concern on environmental protection and keeping our shorelines clean, we have co-organized a 'Clean Shorelines' voluntary service with the World Wide Fund for Nature for all S2 students. I heartily invite and encourage your child(ren) to actively participate in this activity.

The details on the activity are as follows:

Date:	16 <sup>th</sup> March, 2019 (Sat)	
Class:	Little Palm Beach, Sai Kung	Shek O Beach
	(2 Love, 2 Honesty)	(2 Hope, 2 Faith)
Gathering time and venue:	8:30 AM / S2 Homerooms	
Dismissal time and venue:	1:00 PM / Covered playground	
Content:	All students should help clean up the shorelines and classify the refuse as recorded. And most importantly students understand the condition of cleanliness of shorelines.	
Dress code:	School P.E. uniform	
Teacher-in-charge:	Mr. Yeung Kwok Wai, Mr Yan Ka Chi	
Remarks:	Our school has arranged a tourist bus for students. We will also provide gloves and other necessities for them so as to ensure their health & safety.	

Please sign the reply slip via eClass App **on or before 1 February 2019 (Friday)**. Should you have any enquiries, please contact Mr Yeung Kwok Wai at 2372-0033.

In the Lord's service.

Tsui Chiu Mui  
Principal  
ECF Saint Too Canaan College

**Reply Slip**  
**Matters on S.2 'Clean Shorelines' Voluntary Service**

Dear Principal,

I acknowledge the receipt of circular to parent (108A) regarding the arrangement of S.2 Voluntary Service and I will encourage my child to actively participate in the activity.

Parent's Signature: \_\_\_\_\_  
Parent's Name: \_\_\_\_\_  
Student's Name: \_\_\_\_\_  
Class: \_\_\_\_\_ ( )  
Date: \_\_\_\_\_